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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2016      § 88 - 111 
 

Tid: Tisdagen den 21 juni 2016  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Rum: 

Stockholm/London 

 

Justerat : 2016-06-21 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Joseph Zamani (S) 

Annelie Stiglund (M) 
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§ 95 

Anläggande av konstgräs, motorikbana med mera på Rågsveds 
bollplan - Reviderat inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr  08.02.01/256-2015                             

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner investeringsutgiften om totalt 15,0 mnkr netto efter avdrag för 

erhållna bidrag. Tidigare var investeringsutgiften 7,0 mnkr.  

2. Idrottsnämnden godkänner även ett tillkommande klätterhinder för personer med rörelse- 

och synnedsättning. Detta har en budgeterad investeringsutgift om 2,0 mnkr och ingår i 

den nya budgeten om 15,0 mnkr. 

3. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna nödvändigt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 1,1 mnkr år 1. 

4. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera ärendet.  

Ärendet 
 

Projektet är ett samarbetsprojekt mellan Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsförvaltning, 

idrottsförvaltningen, fastighetskontoret och Rågsveds IF. Projektet är angeläget, då 

anläggningen förväntas nå flera av de prioriterade målgrupperna. Rågsveds IF har tilldelat 0,8 

mnkr från Riksidrottsförbundets idrottslyft för delar av projektet. Stadsdelsnämnden bidrar 

med 1,0 mnkr till genomförandet av motorikbanan. I februari 2015 fick fastighetskontoret 

uppdrag av idrottsförvaltningen att projektera och bygga en konstgräsplan, en WC-byggnad, 

en motorikbana samt en friidrottsyta i Rågsveds BP. Ursprungsplanen var att bli klara redan 

under 2015, vilket visade sig vara omöjligt då projekteringen skulle kräva längre tid. Redan 

initialt i projektet var förvaltningarna medvetna om risken att inte hinna klart under 2015, då 

man beslutade att dela upp projektet i två etapper över två år och flytta över pengar till 2016-

års verksamhetplan. Sedan tidigare finns genomförandebeslut taget i idrottsnämnden 2015-04-

14 med den tidigare investeringsutgiften om 7 mnkr samt 1,8 mnkr i bidrag. Detta gav då en 

total projektbudget om 8,8 mnkr. Efter upphandling och tillkommande del har den totala 

investeringskostnaden ökat till 16,8 mnkr, inkluderat bidrag.  

Mål och syfte 

Syftet med projektet är att anlägga en 7-spelsplan med konstgräs för breddfotboll samt att 

anlägga friidrottsytor, WC-byggnad, boulebana, en motorik- eller parkourbana och ett 

tillgänglighetsanpassat klätterhinder. Målet är att anläggningen ska användas av en bredare 

målgrupp. Projektet är angeläget utifrån det idrottspolitiska programmet, då anläggningen 

förväntas nå flera av de prioriterade målgrupperna. Syftet är också att öka tryggheten kring 

Rågsveds bollplan. Projektet bidrar också till att öka attraktiviteten i området, något som 

staden arbetar aktivt med.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


